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X X X V I S e s j a R a d y G m i n y Mińsk M a z o w i e c k i w V I I I k a d e n c j i odbyła się w d n i u 
2 7 s t y c z n i a 2 0 2 2 r . , w g o d z i n a c h 1 1 : 0 0 - 1 3 : 3 0 w t r y b i e z d a l n y m n a p o d s t a w i e 
a r t . 1 5 z z x u s t a w y z d n i a 2 m a r c a 2 0 2 0 r . o z m i a n i e u s t a w y o szczególnych rozwiązaniach 
związanych z z a p o b i e g a n i e m , przeciwdziałaniem i z w a l c z a n i e m C 0 V I D - I 9 , i n n y c h chorób 
zakaźnych o r a z wywołanych n i m i s y t u a c j i k r y z y s o w y c h o r a z niektórych i n n y c h u s t a w 
( D z . U . z 2 0 2 0 r . , p o z . 1 8 4 2 z e z m . ) . 

W ses j i u c z e s t n i c z y l i r a d n i R a d y G m i n y Mińsk M a z o w i e c k i , sołtysi G m i n y 
Mińsk M a z o w i e c k i , p . A n t o n i J a n u s z P i e c h o s k i Wójt G m i n y , p . Radosław L e g a t Zastępca 
Wójta, p . E w a K a l a t a S k a r b n i k G m i n y , p . M a r i a O s t a s z e w s k a Przewodnicząca G m i n n e j 
K o m i s j i Rozwiązywania Problemów A l k o h o l o w y c h , d y r e k t o r z y g m i n n y c h placówek 
oświatowych, k i e r o w n i c y i p r a c o w n i c y g m i n n y c h j e d n o s t e k o r g a n i z a c y j n y c h . 

Punkt 1. 
Otwarcie sesji 

Pan Przemysław WOJDA Przewodniczący Rady Gminy Mińsk Mazowiecki otworzył 
o b r a d y X X X V I s e s j i R a d y G m i n y i powitał w s z y s t k i c h przybyłych. 

Głosowania j a w n e i m i e n n e podczas se s j i odbywają się z a pośrednictwem tabletów 
i o p r o g r a m o w a n i a umożliwiającego niezwłoczne p o d a w a n i e d o p u b l i c z n e j wiadomości 
s p o s o b u głosowania poszczególnych r a d n y c h . Imienny wykaz glosowania radnych 
z XXXVI sesii Rady Gminy Mińsk Mazowiecki stanowi załącznik do ninieiszego 
protokołu. 

Punkt 2. 
Sprawdzenie obecności 

Przewodniczący Rady Gminy w związku z obecnością 15 r a d n y c h stwierdził 
prawomocność o b r a d . 

Punkt 3. 
Uchwalenie porządku obrad sesji 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił p r o p o n o w a n y porządek o b r a d X X X V I ses j i 
i zgłosił w n i o s e k o wykreślenie p k t 9 w b r z m i e n i u : Uchwała w sprawie udzielenia dotacji 
celowej dla instytucji kultury Biblioteki Publicznej Gminy Mińsk Mazowiecki z siedzibą 
w Stojadlach i d o d a n i e w t o m i e j s c e p k t Uchwala w sprawie udzielenia pomocy finansowej 
Powiatowi Mińskiemu na pokrycie części wydatków związanych z realizacją zadania 
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pn, Przebudowa drogi powiatowej nr 2227W Mińsk Maz, - Niedziałka- Jakubów do drogi 
(Jędrzejów- Dobre) od km 5+233 do km 5+785 polegającej na budowie chodnika". 
Z m i a n a w y n i k a z t e g o , że p o k o n s u l t a c j a c h z Regionalną Izbą obrachunkową u s t a l o n o , 
że uchwała n i e j e s t k o n i e c z n a d o p r z e k a z a n i a d o t a c j i c e l o w e j B i b l i o t e c e g m i n n e j , n a t o m i a s t 
uchwała w s p r a w i e u d z i e l e n i a p o m o c y f i n a n s o w e j d l a p o w i a t u j e s t p o t r z e b n a d o p r z e k a z a n i a 
środków, które są w budżecie z a p l a n o w a n e n a tę inwestycję. 

Przewodniczący Rady Gminy zarządził głosowanie w sprawie przyjęcia wniosku 
o zmianę proponowanego porządku obrad 

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. 
Za przyjęciem było 15 radnych, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się od głosu. 
Wniosek o zmianę porządku obrad został przyjęty. 

Przewodniczący Rady Gminy zarządził głosowanie w sprawie przyjęcia 
proponowanego porządku obrad ze zmianą 

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. 
Za przyjęciem było 15 radnych, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się od głosu. 
Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 

Przyiety porządek obrad; 
1. O t w a r c i e s e s j i 
2. S p r a w d z e n i e obecności 
3. U c h w a l e n i e porządku o b r a d 
4 . Przyjęcie protokołów z X X X I V i X X X V ses j i R a d y G m i n y 
5. S p r a w o z d a n i e z działalności Wójta 
6. S p r a w o z d a n i e z p r a c y R a d y G m i n y z a 2 0 2 1 r . 
7 . Uchwała w s p r a w i e z m i a n w budżecie G m i n y Mińsk M a z o w i e c k i n a 2 0 2 2 r o k 
8. Uchwała w s p r a w i e z m i a n w W i e l o l e t n i e j P r o g n o z i e F i n a n s o w e j G m i n y Mińsk 

M a z o w i e c k i n a l a t a 2 0 2 2 - 2 0 2 6 
9. Uchwała w s p r a w i e u d z i e l e n i a p o m o c y f i n a n s o w e j P o w i a t o w i Mińskiemu n a p o k r y c i e 

części wydatków związanych z realizacją z a d a n i a p n . „Przebudowa d r o g i p o w i a t o w e j 
n r 2 2 2 7 W Mińsk M a z . - Niedziałka- Jakubów d o d r o g i (Jędrzejów- D o b r e ) o d k m 5 + 2 3 3 
d o k m 5 + 7 8 5 polegającej n a b u d o w i e c h o d n i k a " 

10. Uchwała w s p r a w i e wymagań j a k i e p o w i n i e n spełniać przedsiębiorca ubiegający się 
o u z y s k a n i e z e z w o l e n i a n a p r o w a d z e n i e działalności w z a k r e s i e o c h r o n y p r z e d 
b e z d o m n y m i zwierzętami, p r o w a d z e n i a s c h r o n i s k d l a b e z d o m n y c h zwierząt, a także 
g r z e b o w i s k i s p a l a r n i zwłok zwierzęcych i i c h części n a t e r e n i e G m i n y Mińsk 
M a z o w i e c k i 

11. S p r a w o z d a n i e z p r a c y G m i n n e j K o m i s j i Rozwiązywania Problemów A l k o h o l o w y c h 
12. W o l n e w n i o s k i 
13. Zamknięcie o b r a d 
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Punkt 4 . 
Przyjęcie protokołów z XXXIV i XXXV sesji Rady Gminy 

Przewodniczący Rady zapytał, c z y są u w a g i d o p r z e d s t a w i o n y c h projektów protokołów — 
u w a g n i e zgłoszono. Przewodniczący, w o b e c b r a k u u w a g , uznał protokoły z a przyjęte. 

Punkt 5. 
Sprawozdanie z działałności Wójta 

Wójt Gminy - przedstawił s p r a w o z d a n i e z e s w o j e j działalności i z p r a c y Urzędu G m i n y . 
Zastępca Wójta - przedstawił s p r a w o z d a n i e z działalności i n w e s t y c y j n e j Urzędu G m i n y . 
Radny Maciej GAŁĄZKA - podziękował wójtom z a załatwienie s p r a w y dotyczącej 
p o p r a w y bezpieczeństwa n a t r a s i e 8 0 2 i zapytał o ilość wniosków, które wpłynęły w r a m a c h 
i n i c j a t y w l o k a l n y c h ~ Wicewójt poinformował, że wpłynęły d w a w n i o s k i 
i są o n e uwzględnione w p r o j e k c i e uchwały w s p r a w i e z m i a n w budżecie. 
Przewodniczący Rady - zwracając się d o r a d n y c h , sołtysów i dyrektorów szkół poprosił 
o r o z p r o p a g o w a n i e wśród mieszkańców możliwości k o r z y s t a n i a z Mińskiego C e n t r u m 
P r o f i l a k t y c z n e g o , które z n a j d u j e się n a u l . T u w i m a w Mińsku M a z o w i e c k i m . G m i n a zawarła 
p o r o z u m i e n i e z M i a s t e m i z e środków g m i n n y c h p r z e k a z a n e zostało 1 0 0 t y s . zł n a w s p a r c i e 
te j i n s t y t u c j i . Zachęcił również d o w s p a r c i a r o d z i n y z Dłużki, która ucierpiała n a s k u t e k 
o s t a t n i c h w i c h u r . 

Punkt 6. 
Sprawozdanie z pracy Rady Gminy za 2021 r. 

Radny Sławomir KOMUDA Przewodniczący Komisji Budżetu i Inwestycji - przedstawił 
s p r a w o z d a n i e z p r a c y K o m i s j i w 2 0 2 1 r . 
Sprawozdanie stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
Radna Elżbieta ROGUSKA Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury i Sportu -
przedstawiła s p r a w o z d a n i e z p r a c y K o m i s j i w 2 0 2 1 r . 
Sprawozdanie stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
Radna Edyta GŁUCHOWSKA Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji -
przedstawiła s p r a w o z d a n i e z p r a c y K o m i s j i w 2 0 2 1 r . 
Sprawozdanie stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
Radny Paweł LIPIŃSKI Przewodniczący Komisji Rewizyjnej - przedstawił s p r a w o z d a n i e 
z p r a c y K o m i s j i w 2 0 2 1 r . 
Sprawozdanie stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
Wójt zgłosił p o p r a w k i p i s a r s k i e d o s p r a w o z d a n i a . 
Pan Przemysław WOJDA Przewodniczący Rady Gminy - przedstawił s p r a w o z d a n i e 
z p r a c y R a d y G m i n y z a 2 0 2 1 r . 
Sprawozdanie stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
Przewodniczący podziękował Wójtowi, Wicewójtowi, p . S e k r e t a r z , p . S k a r b n i k i w s z y s t k i m 
p r a c o w n i k o m g m i n y o r a z sołtysom z a wspólną pracę n a r z e c z g m i n y . 
Wójt również podziękował w s z y s t k i m , którzy p r z y c z y n i l i się d o r o z w o j u g m i n y . 
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Punkt 7. 
Uchwała w sprawie zmian budżetu Gminy Mińsk Mazowiecki na 2022 rok 

Skarbnik Gminy - zgłosiła a u t o p o p r a w k i i przedstawiła u z a s a d n i e n i e d o p r o j e k t u uchwały. 
Wicewójt - poinformował o r o z l i c z a n i u i r e a l i z a c j i zadań oświetleniowych. 
Przewodniczący Rady - zapytał, c z y są p y t a n i a d o p r o j e k t u uchwały ~ pytań n i e zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie zaprezentowany projekt uchwały 

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. 
Za podjęciem uchwały było 15 radnych, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się 
od głosu. 

Uchwała w sprawie zmian budżetu Gminy Mińsk Mazowiecki na 2022 rok została 
podjęta jednogłośnie. 
Uchwała Nr XXXVI.319.2022 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Punkt 8. 
Uchwała w sprawie zmian w Wiełołetniej Prognozie Finansowej 

Gminy Mińsk Mazowiecki na łata l ^ l l - l ^ l ^ 

Pani Skarbnik - poinformowała, że j e s t t o d o s t o s o w a n i e W P F d o z m i a n w budżecie 
i przedstawiła u z a s a d n i e n i e d o p r o j e k t u uchwały. 
Przewodniczący Rady Gminy - zapytał, c z y są p y t a n i a d o p r o j e k t u uchwały ~ pytań n i e 
zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie zaprezentowany projekt uchwały 

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. 
Za podjęciem uchwały było 14 radnych, nikt nie był przeciw, od głosu wstrzymał się 
1 radnych. 
Uchwała w sprawie zmian w Wiełołetniej Prognozie Finansowej Gminy Mińsk 
Mazowiecki na łata 2022-2026 została podjęta 
Uchwała N r XXXVI.320.2022 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Punkt 9. 
Uchwała w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Mińskiemu na pokrycie 
części wydatków związanych z realizacją zadania pn. „Przebudowa drogi powiatowej 

nr 2227W Mińsk Maz. - Niedziałka- Jakubów do drogi (Jędrzejów- Dobre) 
od km 5+233 do km 5+785 polegającej na budowie chodnika'' 

Pani Skarbnik - poinformowała, że środki n a t o z a d a n i e zostały z a b e z p i e c z o n e w budżecie 
w wysokości 2 5 0 t y s . zł. 
Przewodniczący Rady - zapytał, c z y są p y t a n i a d o p r o j e k t u uchwały - pytań n i e zgłoszono. 
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Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie zaprezentowany projekt uchwały 

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. 
Za podjęciem uchwały było 15 radnych, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się 
od głosu. 

Uchwała w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Mińskiemu na pokrycie 
części wydatków związanych z realizacją zadania pn. „Przebudowa drogi powiatowej 
nr 2227W Mińsk Maz. - Niedziałka- Jakubów do drogi (Jędrzejów- Dobre) 
od km 5+233 do km 5+785 polegającej na budowie chodnika" została podjęta 
jednogłośnie. 
Uchwała Nr XXXVI.321.2022 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Punkt 10. 
Uchwała w sprawie wymagań jakie powinien spełniać przedsiębiorca ubiegający się 

o uzyskanie zezwolenia na prowadzenie działałności w zakresie ochrony przed 
bezdomnymi zwierzętami, prowadzenia schronisk dla bezdomnych zwierząt, 

a także grzebowisk i spalarni zwłok zwierzęcych i ich części 
na terenie Gminy Mińsk Mazowiecki 

Wicewójt - poinformował, że konieczność podjęcia uchwały w y n i k a z przepisów p r a w a 
i j e s t o b l i g a t o r y j n e d l a w s z y s t k i c h samorządów. N a p o d s t a w i e t e j uchwały r o z p a t r y w a n e 
będzie u d z i e l e n i e z e z w o l e n i a d l a przedsiębiorców n a p r o w a d z e n i e działalności w z a k r e s i e 
o c h r o n y p r z e d b e z d o m n y m i zwierzętami, p r o w a d z e n i a s c h r o n i s k d l a b e z d o m n y c h zwierząt, 
a także g r z e b o w i s k i spałami zwłok zwierzęcych. Poinformował również o z m i a n a c h 
d o p r o j e k t u uchwały, które zostały w p r o w a d z o n e p o p r a c a c h w k o m i s j a c h . Wicewójt wyraził 
opinię, że u z y s k a n i e zezwoleń n a p r o w a d z e n i e t a k i e g o r o d z a j u działalności n i e j e s t łatwe. 
T m d n o j e s t również znaleźć o d p o w i e d n i t e r e n p o d taką działalność. N a t e r e n i e nasze j g m i n y 
prawdopodobieństwo p r o w a d z e n i a t a k i e j działalności j e s t m i n i m a l n e . 
Przewodniczący Rady - zapytał, c z y są p y t a n i a d o p r o j e k t u uchwały - pytań n i e zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie zaprezentowany projekt uchwały 

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. 
Za podjęciem uchwały było 14 radnych, nikt nie był przeciw, od głosu wstrzymał się 
1 radny. 

Uchwała w sprawie wymagań jakie powinien spełniać przedsiębiorca ubiegający się 
o uzyskanie zezwolenia na prowadzenie działałności w zakresie ochrony przed 
bezdomnymi zwierzętami, prowadzenia schronisk dla bezdomnych zwierząt, a także 
grzebowisk i spalarni zwłok zwierzęcych i ich części na terenie Gminy Mińsk 
Mazowiecki została podjęta 
Uchwała Nr XXXVI.322.2022 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
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Punkt 11. 
Sprawozdanie z pracy Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 

Pani Maria OSTASZEWSKA Przewodnicząca Gminnej Komisji Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych (GKRPA) - przedstawiła s p r a w o z d a n i e z p r a c y G K R P A 
w 2 0 2 1 r . L i c z b a punktów sprzedaży napojów a l k o h o l o w y c h p r z e z n a c z o n y c h d o spożycia 
p o z a m i e j s c e m sprzedaży ( s k l e p y ) w y n o s i 3 4 . L i c z b a punktów sprzedaży napojów 
a l k o h o l o w y c h p r z e z n a c z o n y c h d o spożycia w m i e j s c u sprzedaży ( b a r y ) w y n o s i 9 , 
l i c z b a w y d a n y c h zezwoleń w 2 0 2 1 r . n a sprzedaż napojów a l k o h o l o w y c h p r z e z n a c z o n y c h 
d o spożycia p o z a m i e j s c e m sprzedaży ( s k l e p y ) wyniosła 4 . N i e w y d a n o w 2 0 2 1 r . zezwoleń 
n a sprzedaż napojów a l k o h o l o w y c h p r z e z n a c z o n y c h d o spożycia w m i e j s c u sprzedaży ( b a r y ) . 
W y d a n o jedną decyzję o wygaśnięciu zezwoleń n a sprzedaż napojów a l k o h o l o w y c h . 
Wartość a l k o h o l u s p r z e d a n e g o w s k l e p a c h wyniosła 19 3 5 3 0 7 4 , 7 1 zł, a w r e s t a u r a c j a c h 
4 3 6 8 1 0 , 8 2 zł. P r z e p r o w a d z o n o 10 „kontroli" doraźnych (oględzin) punktów sprzedaży 
napojów a l k o h o l o w y c h . D o G K R P A wpłynęło 10 wniosków w s p r a w i e l e c z e n i a 
o d w y k o w e g o . G K R P A zaopiniowała w 2 0 2 1 r . 5 wniosków o w y d a n i e zezwoleń n a sprzedaż 
napojów a l k o h o l o w y c h . 
Sprawozdanie stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
Wójt - podziękował G K R P A z a pracę i czas poświęcony n a r z e c z mieszkańców g m i n y . 
Odniósł się również d o d a n y c h l i c z b o w y c h p r z e d s t a w i o n y c h w s p r a w o z d a n i u . 

Punkt 12. 
Wolne wnioski 

Radny Jakub Samborski - przypomniał o obowiązku składania p r z e z właścicieli budynków 
d e k l a r a c j i o źródle o g r z e w a n i a budynków. W nasze j g m i n i e wywiązało się z t e g o obowiązku 
n a r a z i e j e d y n i e 6 % mieszkańców, a t e r m i n n a złożenie d e k l a r a c j i upływa 3 0 c z e r w c a . 
W g m i n i e p r o w a d z o n y był p r o g r a m i n w e n t a r y z a c j i źródeł ciepła i część mieszkańców może 
błędnie uważać, że s k o r o składali już taką informację t o n i e d o t y c z y i c h obowiązek złożenia 
d e k l a r a c j i , a niewywiązanie się w t e r m i n i e z t e g o obowiązku zagrożone j e s t grzywną 
d o 5 t y s . zł. W związku z t y m r a d n y p r o p o n u j e , żeby p r z y o k a z j i doręczania d e c y z j i 
p o d a t k o w y c h przekazywać mieszkańcom również u l o t k i informujące o obowiązku składania 
d e k l a r a c j i o źródle o g r z e w a n i a b u d y n k u . 
Wójt - powiedział, że j e s t t o d o b r y pomysł i poinformował o z a m i e s z c z e n i u w g m i n n e j 
gazetce w z o r u w s p o m n i a n e j d e k l a r a c j i d o wypełnienia. 
Przewodniczący Rady - poprosił o i n f o r m a c j e dotyczące i n d y w i d u a l n y c h k o n t d l a 
mieszkańców d o wpłat podatków i opłat l o k a l n y c h . Zapytał również, c z y p roces d o s t a r c z a n i a 
mieszkańcom i n f o r m a c j i o i n d y w i d u a l n y c h n r k o n t został już rozpoczęty. 
Pani Skarbnik ~ poinformowała, że t r w a n a d a w a n i e i n d y w i d u a l n y c h n r k o n t d l a w s z y s t k i c h 
p o s i a d a c z y nieruchomości i posiadających obowiązek u i s z c z a n i a opłaty z a o d p a d y . Trwają 
p r z y g o t o w a n i a d o a k c j i i n f o r m a c y j n e j i p r z e k a z y w a n i a t y c h i n f o r m a c j i mieszkańcom. 

W związku z w p r o w a d z e n i e m i n d y w i d u a l n y c h k o n t p r z e d y s k u t o w a n o również 
możliwość pełnienia p r z e z sołtysów f u n k c j i inkasentów i e w e n t u a l n e u t r u d n i e n i a d l a osób 
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s t a r s z y c h wynikające z n a d a n i a i n d y w i d u a l n y c h n r k o n t - s o h y s i n a d a l będą pełnić funkcję 
inkasentów i będą m o g l i zbierać wpłaty o d mieszkańców. 
Przewodniczący Rady - zaproponował zaangażowanie w akcję informacyjną p a r a f i i , a b y 
dotrzeć d o j a k największej ilości mieszkańców. 
Radny Sławomir KOMUDA - poinformował o ogłoszeniu p r z e z M i n i s t e r s t w o S p o r t u 
p r o g r a m u n a budowę k r y t y c h b o i s k w i e l o f u n k c y j n y c h i zapytał, c z y g m i n a będzie składała 
w n i o s e k w t y m n a b o r z e . 
Wójt - poinformował, że n i e przewidywał t a k i c h i n w e s t y c j i , n i e j e s t w i a d o m e , c z y p r o g r a m 
dotyczyć m a nowopowstałych obiektów, c z y może j e s t t o z a d a s z e n i e obiektów, które już 
istnieją. 
Wicewójt - poinformował, że j e s t t o n a r a z i e zapowiedź p r o g r a m u i n i e m a w te j c h w i l i 
możliwości składania wniosków, b o n i e są z n a n e szczegóły i m a k s y m a l n e pułapy 
d o f i n a n s o w a n i a , więc j e s t z a wcześnie n a d y s k u s j e , g d z i e możliwe byłoby p r o w a d z e n i e 
t a k i c h i n w e s t y c j i . Wicewójt odczytał informację dotyczącą t e g o p r o j e k t u , zamieszczoną 
n a s t r o n i e m i n i s t e r i a l n e j . 

Z e b r a n i p r z e d y s k u t o w a l i e w e n t u a l n e możliwość s k o r z y s t a n i a z t e g o p r o j e k t u p r z e z 
naszą gminę. 

P o w y c z e r p a n i u t e m a t y k i o b r a d Przewodniczący R a d y G m i n y podziękował 
w s z y s t k i m z a u c z e s t n i c t w o i zakończył o b r a d y X X X V I s e s j i R a d y G m i n y MińskMazowiecki, 
które odbyły się w d n i u 2 7 s t y c z n i a 2 0 2 2 r . 

Protokół sporządził: 
Paweł D r o b o t o w s k i 

Punkt 13. 
Zamknięcie obrad 
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